
P R O T O K Ó Ł      Nr  LIX/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 26 listopada  2009 roku

O B E C N I   

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej

Skład Rady Miejskiej:

− Czesław Badura - obecny
− Zofia Bazańska - obecna
− Krystian Dąbrowski - obecny
− Krzysztof Francikowski - obecny
− Ireneusz Gawroński - obecny
− Janusz Gątkiewicz - obecny
− Mirosław Kędzierski - obecny
− Marian Kita - obecny
− Wiesław Konderak - obecny
− Teresa Kosmala - obecna
− Andrzej Mentel - obecny
− Jolanta Moćko - obecna
− Marcin Musiał - obecny
− Władysław Oczkowicz - obecny
− Dominik Penar - nieobecny
− Marek Rajca - nieobecny
− Grażyna Strączek - obecna
− Andrzej Świątek - obecny
− Sławomir Święch - obecny
− Hanna Szotowska - obecna
− Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta- Marek Mrozowski,  Urszula Polak- Wałek, Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza 
Miasta,   Zbigniew  Szaleniec-  Senator  RP,  dyrektorzy  jednostek,  kierownicy  Wydziałów  Urzędu, 
mieszkańcy. 



Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram LIX Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym.

- Powitał wszystkich przybyłych.
- Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Proponowany porządek obrad sesji w dniu 26 listopada 2009r.

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania mieszkańców.

6. Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania  mieszkańców.
Tematy z ramowego  planu pracy Rady Miejskiej:         

7. Analiza projektu Budżetu  Miasta  Czeladź na 2010r.

8. Wykonanie Budżetu Miasta za III kwartały 2009r.

9. Ocena wykonania zadań inwestycyjnych za 10 miesięcy 2009r z uwzględnieniem zadań z 

udziałem  środków  unijnych  oraz  zadań  realizowanych  przez  ZIK  Spółka  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością, w świetle założonego projektu budżetu na rok 2010. 

10. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a :
1).w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
D o t y c z ą c e  d o d a t k ó w  d l a 
n a u c z y c i e l i  :  
2).w sprawie  ustalania regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania  nauczycielom dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

niektóre inne składniki wynagrodzenia. 
D o t y c z ą c e  w s p ó ł p r a c y  w  z a k r e s i e 
r e a l i z a c j i  z a d a ń  p u b l i c z n y c h :  
3).w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na 
rok 2010” 
D o t y c z ą c e  z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o ,  o r a z  m i e j s c o w y c h 
p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a :

4).w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany fragmentu 
miejscowego planu  ogólnego perspektywicznego 

zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla terenu 
przy DK 86 przyjętego uchwałą Nr VIII/49/03 Rady Miejskiej w 



Czeladzi z dnia 27 marca2003r.
5).w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czeladź- „Madera” 
D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a 
n i e r u c h o m o ś c i :
6). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m2 położonej przy ul. Stawowej 5 w Czeladzi.
7).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
10/35 k.m.58 o pow. 490m 2 położonej przy ul. Stawowej 6 w 
Czeladzi. 
8).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Stawowej 13 w Czeladzi.
9).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Stawowej 15 w Czeladzi.
10).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 6 w Czeladzi.
11).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 10 w Czeladzi.
12).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 18 w Czeladzi.
13).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 20 w Czeladzi.
14).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
10/52 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Matejki 12 w 
Czeladzi.
15).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
10/52 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Matejki 18 w 
Czeladzi.
16).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
104/3 k.m.56 o pow. 533m 2 położonej przy ul. Słowackiego 2 w 
Czeladzi.
17).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
120/16 k.m.56 o pow. 484m 2 położonej przy ul. Słowackiego 3 w 
Czeladzi.
18).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
99/16 k.m.56 o pow. 405m 2 położonej przy ul. Lipowej 16 w 
Czeladzi.
19).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
104/20 k.m.56 o pow. 388m 2 położonej przy ul. Krasickiego 7 w 
Czeladzi.
20).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
65/14 k.m.57 o pow. 645m 2 położonej przy ul. Promyka 12 w 
Czeladzi.
21).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
65/15 k.m.57 o pow. 658m 2 położonej przy ul. Promyka 14 w 
Czeladzi.
22).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
67/24 k.m.57 o pow. 418m 2 położonej przy ul. Zamiejskiej 16 w 
Czeladzi.
23).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 53/1 
k.m.56 o pow. 611m 2 położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.
24).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
103/3 k.m.55 o pow. 330m 2 położonej przy ul. Dalekiej w 
Czeladzi.
25).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
103/3 k.m.55 o pow. 138m 2 położonej przy ul. Robotniczej  w 
Czeladzi.
26).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
103/3 k.m.55 o pow. 95m 2 położonej przy ul. Piaskowej w 



Czeladzi.
27).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
57/1 k.m.57 o pow. 600m 2 położonej przy ul. Ks. Skorupki w 
Czeladzi.
28).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
24/1 k.m.43 o pow. 450m 2 położonej przy ul. Piastowskiej w 
Czeladzi.
29).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
39/20 k.m.42 o pow. 225m 2 położonej przy ul. Buczka  w 
Czeladzi.
30).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 55/20 i 
części działki nr 54/1 k.m.13 o łącznej pow. 240m 2 położonej 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
31).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
57/2 k.m.15 o pow. 292m 2 położonej przy ul. Rolniczej w 
Czeladzi.
32).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
30/3 k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi.
33).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
30/3 k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi.
34).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 
30/3 k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi.
35).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 32/1  i 
części działki nr 30/1 k.m.45 o łącznej pow. 1780m 2 położonych 
przy ul. Borowej w Czeladzi.
36).w sprawie przedłużenia  umów  dzierżawy z właścicielami 
kiosków handlowych na targowisku miejskim przy ul. 
Grodzieckiej w Czeladzi. 
37).w sprawie  przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami 
kiosków i straganów handlowych na targowisku miejskim przy ul. 
Miasta Auby w Czeladzi.
38).w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia części działki 
nr 120/5 k.m. 50 o pow. 440m2  położonej przy ul. Wiejskiej w 
Czeladzi 
D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  i  s p r z e d a ż y 
n i e r u c h o m o ś c i :
39).w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 
działki nr 101 k.m. 28o powierzchni 2108m2 oraz części działki nr 
103 k.m. 28 o powierzchni około 1530m2 położonych przy ul. 
Nowopogońskiej w Czeladzi.
40).w sprawie sprzedaży części działki 1/7 k.m 51 o pow. około 
300 m2 położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

11.Sprawy bieżące.

12.Zamknięcie obrad sesji.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Wpłynęły pewne wnioski o zmianę porządku obrad. Będę przedstawiał je po kolei  i każdą z nich 
z osobna poddam pod głosowanie.



− Pierwszy projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  Pana Janusza Ogłódek na działanie 
Burmistrza dot. nielegalnego składowania i magazynowania odpadów. Proponuję umieści projekt 
w punkcie 10 ppkt 1.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Sławomir Święch                                                                            -              Przewodniczący  Rady   
Miejskiej

− Kolejna  zmiana  dotyczy  wkreślenia  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź-  „  Madera”,  a  w to  miejsce  porządku 
obrad  wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XX/75/207  Rady 
Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  10  lipca  2007r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Borzecha- Józefów”

− Kto z państwa radnych jest za tą zmianą?

GŁOSOWANIE

15 głosów za
3 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Sławomir Święch                                                                            -              Przewodniczący  Rady   
Miejskiej

− Kolejna propozycja dotyczy zmiany pkt 7. Punkt 7 otrzymuje brzmienie: „ Wprowadzenie do 
projektu Budżetu Miasta Czeladź na 2010r.”

− Kto z państwa radnych jest za tą zmianą?

GŁOSOWANIE

15 głosów za
3 głosy przeciw
0 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

 
Sławomir Święch                                                                            -              Przewodniczący  Rady   

Miejskiej

− Kolejna zmiana dotyczy zamiany ppkt 4, 5 punktu 10 na ppkt 40, 41 punktu 10.
− Kto za państwa radnych jest za taką zmianą?



GŁOSOWANIE

15 głosów za
2 głosy przeciw
1 głos wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Sławomir Święch                                                                            -              Przewodniczący  Rady   
Miejskiej

− Kolejna zmiana dotyczy wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta na 2009 rok autopoprawki.

− Kto z państwa radnych jest za tą zmianą?

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad sesji:

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania mieszkańców.

6. Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania  mieszkańców.
Tematy z ramowego  planu pracy Rady Miejskiej:         

7. Wprowadzenie do  projektu Budżetu  Miasta  Czeladź na 2010r.

8. Wykonanie Budżetu Miasta za III kwartały 2009r.

9. Ocena wykonania zadań inwestycyjnych za 10 miesięcy 2009r z uwzględnieniem zadań z 

udziałem  środków  unijnych  oraz  zadań  realizowanych  przez  ZIK  Spółka  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością, w świetle założonego projektu budżetu na rok 2010. 

10. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  



D o t y c z ą c e  r o z p a t r z e n i a  s k a r g i :
1 ) . w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Janusza  Ogłódka na działania Burmistrza 
dot. nielegalnego składowania i magazynowania odpadów.
D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a :
2).w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.  (AUTOPOPRAWKA) 
D o t y c z ą c e  d o d a t k ó w  d l a  n a u c z y c i e l i  
3).w sprawie  ustalania regulaminu określającego wysokość oraz  szczegółowe 
warunki przyznawania  nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 
D o t y c z ą c e  w s p ó ł p r a c y  w  z a k r e s i e  r e a l i z a c j i 
z a d a ń  p u b l i c z n y c h :  
4).w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 
realizacji zadań publicznych na rok 2010” 
D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  i  s p r z e d a ż y  n i e r u c h o m o ś c i :
5).w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 101 k.m. 28 o 
powierzchni 2108m2 oraz części działki nr  103 k.m. 28 o powierzchni około 1530m2 

położonych przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
6).w sprawie sprzedaży części działki 1/7 k.m 51 o pow. około 300 m2 położonej przy 
ul. 3 Szyb w Czeladzi.
D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :
7). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 430m2 

położonej przy ul. Stawowej 5 w Czeladzi.
8).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 10/35 k.m.58 o pow. 
490m 2 położonej przy ul. Stawowej 6 w Czeladzi. 
9).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 430m 
2 położonej przy ul. Stawowej 13 w Czeladzi.
10).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Stawowej 15 w Czeladzi.
11).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Prusa 6 w Czeladzi.
12).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Prusa 10 w Czeladzi.
13).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Prusa 18 w Czeladzi.
14).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Prusa 20 w Czeladzi.
15).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 10/52 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Matejki 12 w Czeladzi.
16).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 10/52 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Matejki 18 w Czeladzi.
17).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 104/3 k.m.56 o pow. 
533m 2 położonej przy ul. Słowackiego 2 w Czeladzi.
18).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 120/16 k.m.56 o pow. 
484m 2 położonej przy ul. Słowackiego 3 w Czeladzi.
19).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 99/16 k.m.56 o pow. 
405m 2 położonej przy ul. Lipowej 16 w Czeladzi.
20).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 104/20 k.m.56 o pow. 
388m 2 położonej przy ul. Krasickiego 7 w Czeladzi.
21).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 65/14 k.m.57 o pow. 
645m 2 położonej przy ul. Promyka 12 w Czeladzi.
22).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 65/15 k.m.57 o pow. 
658m 2 położonej przy ul. Promyka 14 w Czeladzi.
23).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 67/24 k.m.57 o pow. 
418m 2 położonej przy ul. Zamiejskiej 16 w Czeladzi.
24).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 53/1 k.m.56 o pow. 611m 2 

położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.
25).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m.55 o pow. 



330m 2 położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.
26).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m.55 o pow. 
138m 2 położonej przy ul. Robotniczej  w Czeladzi.
27).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m.55 o pow. 
95m 2 położonej przy ul. Piaskowej w Czeladzi.
28).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 57/1 k.m.57 o pow. 
600m 2 położonej przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi.
29).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 24/1 k.m.43 o pow. 
450m 2 położonej przy ul. Piastowskiej w Czeladzi.
30).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k.m.42 o pow. 
225m 2 położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi.
31).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 55/20 i części działki nr 54/1 
k.m.13 
o łącznej pow. 240m 2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
32).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 
292m 2 położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi.
33).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 
18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
34).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 
18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
35).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 
18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
36).w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 32/1  i części działki nr 30/1 
k.m.45 o łącznej pow. 1780m 2 położonych przy ul. Borowej w Czeladzi.
37).w sprawie przedłużenia  umów  dzierżawy z właścicielami kiosków handlowych 
na targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 
38).w sprawie  przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów 
handlowych na targowisku miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi.
39).w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia części działki nr 120/5 k.m. 50 o 
pow. 440m2  położonej przy ul. Wiejskiej w Czeladzi 
D o t y c z ą c e  z a g o s p o d a r o w a n i a  p r z e s t r z e n n e g o ,  o r a z 
m i e j s c o w y c h  p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a :
40).w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany fragmentu miejscowego planu 
ogólnego perspektywicznego zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla 
terenu przy DK 86 przyjętego uchwałą Nr VIII/49/03 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
27 marca2003r.
41).w sprawie  zmiany Uchwały Nr XX/75/207 Rady miejskiej w Czeladzi z dnia 10 
lipca 2007 r w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowani przestrzennego miasta Czeladź – „Borzecha i Józefów”

11. Sprawy bieżące.

12. Zamknięcie obrad sesji.

Radny A. Świątek zgłosił  uwagę do procedury głosowania projektu uchwały bez wcześniejszego  
omówienia projektu na poszczególnych Komisjach.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -                            Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do informacji Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
− Czy są jakieś uwagi, pytania ze strony radnych?



Następujący radni zgłosili pytania, uwagi do informacji:

M. Musiał- radny Rady Miejskiej
I. Gawroński- radny Rady Miejskiej
S. Święch- Przewodniczący Rady Miejskiej
G. Strączek- radna Rady Miejskiej
A. Świątek- radny Rady Miejskiej
Z. Bazańska- radna Rady Miejskiej

Odpowiedzi udzielili:

T. Banaś – dyrektor „MOPS” 
W. Krzysiek- prezes „TBS”
M. Słomka- zastępca kierownika Wydziału Polityki Społecznej i Edukiacji
R. Szczupider- dyrektor MZGK
A. Nowak- kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
H. Michalski- dyrektor „ MOSiR”
M. Mrozowski- Burmistrz Miasta 

Sławomir Święch                          -                            Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Lista pytań się wyczerpała. W związku z tym zamykam ten punkt.

Radny Powiatu Będzińskiego Jerzy Matyja wręczył Przewodniczącemu Rady Miejskiej- Sławomirowi  
Święchowi medal za działalności samorządową na rzecz Powiatu Będzińskiego.

Przewodniczący  Rady-  Sławomir  Święch  podziękował  w  imieniu  całej  Rady  za  przyznane  
wyróżnienie.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
- Jako pierwszy zapisał się pan radny Mirosław Kędzierski.

Mirosław Kędzierski                     -                             Radny Rady Miejskiej  

- ul. Betonowa – kiedy znikną gruzy po zburzonym murze?
− ul. Betonowa- brak murów powstrzymujących śmietniki.
− ul. Nowopogońska- brak chodnika, tylko same dziury.
− ul. Nowopogońska- naprzeciwko budynku 157 jest wystający pień – kiedy zostanie usunięty?
− Dziękuję za interwencje w sprawie interpelacji otoczenia „Biedronki”



Andrzej Mentel                -                             Radny Rady Miejskiej  

− Szatnia dla mieszkańców w Urzędzie Miasta- czy jest taka możliwość?
− Jaki jest stan przygotowań do zimy?
− Uzupełnienie ubytków w drogach: ul. Kilińskiego, 18 Listopada, Armii Krajowej, Spółdzielcza, 

Przełajska, Ogrodowa.
− Teren pomiędzy ul. Orzeszkowej, a kościołem- prośba o uprzątniecie tego terenu.

Ireneusz Gawroński                      -                             Radny Rady Miejskiej  

− Jaka jest szansa żeby objąć opieką miasta cztery zaniedbane mogiły, w których pochowani 
są górnicy?

− Poprawienie  progu  zwalniającego  przy  ul.  Mickiewicza,  mieszkańcy  innych  ulic  również 
chcieli by zamontowania progów zwalniających.

− ul. Borowa bardzo niebezpieczne skrzyżowanie, ul. 27 Stycznia- organizowane są wyścigi 
samochodowe.

− Kiedy będą złącza internetowe?
− ul. Dehnelów- dawny wjazd do kopalni Saturn- po prawnej stronie tego wjazdu organizowana 

jest „letnia kawiarni”- teren niebezpieczny.
− Czy nie planujemy już więcej inwestycji na ul. Saturnowskiej?
− Parking  przy  restauracji  „Calwados”-  mieszkańcy  uważają,  iż  nie  jest  to  zbyt  trafne 

rozwiązanie. Brak wjazdu na ul. Szpitalną.

Marian Kita                                                                                                    -                             Radny Rady   
Miejskiej

− inż. Kozłowski- ma dwie uwagi.  Przy wjeździe autobusów. ulice Szpitalną uważa, iż wiata 
przystankowa powinna być wyżej, że względu na długość autobusów.

− ul. Szpitalna 5 są dwa drzewa, które są bardzo zniszczone, należy je wykopać.
− Przedstawiciele  „Akcji  katolickiej”  proszą  by  w  czasie  remontu  tablica  dot.  Kardynała 

Wyszyńskiego została przechowana.
− Studnia  głębinowa  za  Szpitalem-  brak  odpowiedniego  oświetlenia.  Wielu  mieszkańców 

przyjeżdża  z  dużymi  bańkami  po  200,  150  litrów.  Może  należy  wprowadzić  jakieś 
ograniczenie, jeśli chodzi o korzystanie z wody.

Marcin Musiał                                                                                               -                             Radny Rady   
Miejskiej

− Pierwsze pytanie dot. inwestycji wpisanych do Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków 
Komunalnych- czy inwestycje gminy są wpisane do tego programu?

− Czy korzystamy z programu Infrastruktura i Środowisko?
− Mieszkańcy ul. Górniczej proszą o poprawienie nawierzchni drogi.
− Pytanie  dotyczące  charakterystyki  energetycznej  budynków,  ile  gmina  w  2009  roku 

przyznała na to środków, czy wykonuje to firma zewnętrzna, czy osoba z Urzędu?

Andrzej Świątek                                                                                           -                             Radny Rady   
Miejskiej

− Inwestycja  TBS  przy  ul.  Kościuszki  18-  został  tylko  zewnętrzny  mur,  czy  rzeczywiście 
należało dokonać tak radykalnych wyburzeń?

− ul.  Szpitalna,  nie  wykonano  wentylacji  pomieszczeń  piwnicznych,  na  jakich  zasadach 
odebrano ten budynek?, dyrektor Malczewski tłumaczył, że jest to niedopatrzenie.

− Pogotowie ratunkowe- jak rozwiązań problem lokalizacji. Trzy lata temu odrzuciliśmy ofertę 
skierowaną przez Powiat. Jakie Przesłanki spowodowały odrzucenie tej oferty?



− Dlaczego  pracownicy  Urzędu  są  w  Radzie  Nadzorczej  Spółdzielni  Mieszkaniowej? 
mieszkańcy są zbulwersowani.

− Garaże  w  okolicy  ul.  Legionów  i  Równoległej  budowane   są  w  obrębie  ogródków 
działkowych.  Czy jest to dopuszczalne?,  czy jest jakiś przepis,  który mówi o zachowaniu 
odpowiednich odległości?.

− Pomnik Czarownicy. Czy został już wykonany?, gdzie będzie jej docelowa lokalizacja?
− Należy zastanowić się nad tym by otworzyć nadzór budowlany w Urzędzie, dlatego że mamy 

bardzo dużo inwestycji. Dzisiaj nadzoru budowlanego nie ma nawet ZBK tylko zlecany jest 
na zewnątrz. Jaki jest faktyczny stan?

Janusz Gątkiewicz                                                                                       -               
                                                                                          Wiceprzewodniczący  Rady   
Miejskiej

− Parking Ul. Trznadla- Biedronka. Nawierzchnie naprawiono, brakuje tylko odwodnienia. Na 
chwile obecną brakuje wjazdu od ul. Trznadla, ponieważ wjazd od ul. Francuskiej jest dosyć 
trudny.

− Co z losami stołówki przy ul. Francuskiej?
− Powraca sprawa Pani Budnej, która nadal do mnie wydzwania, czy nie należy skierować tej 

sprawy do komisji i ostatecznie ją zakończyć?
− Wjazd do ul. Miłej jest w fatalnym stanie.

Władysław Oczkowicz                                                                                 -                             Radny Rady   
Miejskiej

− Brak informacji ZIK sp. z o.o. W informacjach międzysesyjnych.
− Stan zaawansowania prac termomodernizacji, studnia 124.
− Pobór  wody  przy  ul.  Szpitalnej,  prośba  by  spróbować  utrzymać  pobór  wody  w  okresie 

zimowym.  
− Boiska przy SP Nr 7 są źle wykonane. Co Pan dyrektor ZBK zamierza z tym zrobić?

Teresa Kosmala                                                                                           -                             Radna Rady   
Miejskiej

- Składa interpelacje na piśmie (stanowiące załącznik do protokołu)

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Po modernizacji ul. Szpitalnej przejazd osób niepełnosprawnych na wózkach jest nadal 
trudny. Czy powykonawcza ocena tego przedsięwzięcia uwzględnia również to jakie miały  
być w założeniu różnice pomiędzy jezdnią, a tymi fragmentami chodników przygotowanych 
do przejechania wózkiem inwalidzkim?

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę mieszkańców o zadanie pytań.

Henryk Król                       -              Mieszkaniec  



- Nie uzyskałem odpowiedzi na pismo skierowane do Pana Burmistrza, tylko odpowiedz 
otrzymałem z zewnątrz. Drugie pismo skierowałem do Rady Miasta i nie otrzymałem 
odpowiedzi. 

Pan Górski                        -              Mieszkaniec  

- Trzy lata temu powstało „Stowarzyszenie chorych na cukier”, co się stało z tym 
stowarzyszeniem?, te spotkania ludzi chorych na cukrzyce były bardzo dobre.

Marek Mrozowski                         -                             Burmistrz Miasta  

− Jeśli chodzi o stowarzyszenie to rzeczywiście kontakt się urwał ale sprawdzimy to i dam  
Panu znać w tej sprawie.

− Jeśli  chodzi  o  pismo  Pana  Henryka  Króla  to  sprawdzimy  tą  sprawę  i  otrzyma  Pan 
odpowiedz na piśmie.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 15 minut przerwy.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

_ Wznawiam obrady po przerwie.
_ Proszę o udzielenie odpowiedzi.

Wiesław Krzysiek                          -                             Prezes TBS  

_ Kościuszki 18, w budynku tym nic nie było wyburzenie tylko wywiezione wszystko to co było 
zburzone. Nie było możliwości zachowania tego co czas zniszczył.

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor MZGK  

− Zwały  gruzy  po  murze,  ul.  Betonowa-  zrobiliśmy  przymiarkę  kosztową.  Jest  to  koszt 
101.000zł brutto. Nadal nie są uregulowane sprawy własnościowe.

− Śmietnik przy ul. Betonowej. Jest administrator osiedla, do którego proszę zgłosić tą sprawę 
ponieważ nie jest to nasze zadanie.  

− Dziury w chodniku, proszę o dokładne doprecyzowanie. Jest to droga powiatowa, dlatego 
zwrócimy się w tej sprawie do Starostwa.

− Przygotowanie do zimy. Ten temat był omawiany na komisji. Sprzęt mamy gotowy, mamy 
zgromadzone odpowiednie zapasy piasku i soli.



− Na ul.  Armii  Krajowej  działania doraźne zostały podjęte.  Jest  przygotowywany projekt na 
przebudowę tej ulicy, natomiast kiedy będą środki na realizację tego nie wiem.

_ W tym roku nie mamy już środków finansowych na grabienie liści.
− Śmieci  przy  ul.  Orzeszkowej,  sprzątamy  ten  teren  doraźnie,  ale  nie  jesteśmy  w  stanie 

uprzątnąć tego terenu jednorazowo w całości ze względów finansowych.
− Nie można obwarować całego miasta progami zwalniającymi.
− Parking  przy  „Calwadosie”,  projekt  ten  było  opiniowany  przez  specjalistów,  taki  został 

zatwierdzony  i  wykonany.  Będziemy  jeszcze  rozmawiać  na  ten  temat  z  Powiatowym 
Zarządem Dróg.

− Zjazd  na  ul.  Szpitalną  (  skrzyżowanie  ul.  1-go  Maja,  Bytomska)  tak  zostało  to 
zaprojektowane i wykonane.

− ul.  Górnicza-   w okresie letnim parkują  tam ciężkie  samochody,  które powodują  koleiny. 
Spróbujemy wyciąć ten fragment i zastąpić go nową nawierzchnią

− wjazd  na  parking  na  Piaskach.  Jest  opracowana  dokumentacja.  Te  zmiany  zostały 
uwzględnione. Wjazd został przesunięty. 

− Wjazd do ul Miłej. Wystąpimy ponownie do Powiatowego Zarządu Dróg, jest to własność 
Spółdzielni Mieszkaniowej Saturn.

− ul.  Szpitalna,  przejścia  dla  pieszych.  Wszystkie  przejścia  zostały  wykonane  z 
obowiązującymi przepisami.

 
Marian Kita                                                                                                    -                             Radny Rady   

Miejskiej

- Czy my na terenie miasta mamy wydzielony teren na składanie liści?

Robert Szczupider                        -                             Dyrektor MZGK  

− Nie mamy takiego miejsca. Firmy utylizują liście w ramach zawartej umowy.
− Jeżeli chodzi o drzewa na ul. Szpitalnej 5 to sprawdzimy to, jeśli będzie taka potrzeba to  

wystąpimy o wycinkę.

Krzysztof Malczewski                   -                             Dyrektor ZBK  

− Jeśli chodzi o wentylacje budynku Szpitalna 5, to ja odpowiem Panu radnemu Świątkowi na 
piśmie.

− Nadzór budowlany- ZBK ma zatrudnionych 4 inspektor na pełny etap i 1 na ½ etatu. Czasem 
posiłkujemy się osobami z zewnątrz.

− Jeśli  chodzi  o  Panią  Budną  to  występują  tam  różne  problemy.  Na  bieżąco  usuwamy  
występujące niedogodności, ponownie sprawdzany jest pobór energii elektrycznej. 

− Jeśli chodzi o boiska to z dniem 30.11 wypowiadamy umowę i naliczymy karę. 

Teresa Kosmala                                                                                           -                             Radna Rady   
Miejskiej

- Czy  piec  Pani  Budnej  był  sprawny,  czy  dymił?,  czy  była  interwencja?,  czy  był 
przeprowadzony remont?

Krzysztof Malczewski                   -                             Dyrektor ZBK  

− Była interwencja, był przeprowadzony remont pieca.



Bogusława Karecińska                             -                             Kierownik  Wydziału  Administracyjno-   
Gospodarczego

− Szatnia dla mieszkańców – planujemy przy kolejnym remoncie Urzędu.
− Zamykane  korytarze-  zamknięte  zostały  korytarze  tam  gdzie  dostęp  mają  pracownicy,  

ewentualnie  dyrektorzy  jednostek.  Wszystkie  sprawy  gdzie  jest  bezpośredni  kontakt  
pomiędzy pracownikami, a mieszkańcami załatwiane są na dole- na punkcie obsługi klienta. 
Nie ma księgi wejść i wyjść.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

− Korytarze zostały zamknięte ze względów bezpieczeństwa.
− Rejestr pracowników jest dlatego, że każde wyjście i wejście pracownika jest odnotowane.

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

− Robimy dokumentację na hotspoty i pozwolenie na budowę będzie w przyszłym roku. Będzie 
ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy i planowane zakończenie zadania jest na rok 
2011.

− Garaże  na  ul.  Legionów.  Istnieje  możliwość  budowy  w  granicy,  natomiast  jeśli  chodzi  o 
szczegóły to Starostwo Powiatowe ponieważ my nie wydajemy pozwolenia na budowę.

− W Krajowym Programie Oczyszczania Ścieków uczestniczymy jako gmina.
− Nie korzystamy z Programu Infrastruktura i Środowisko ale z tego co wiem ZIK przygotowuje 

dokumentację do złożenia wniosku aplikacyjnego. 

Jerzy Górniak                   -                             Prezes ZIK Sp. z o.o.  

− Studia  S4  jest  na  etapie  wiercenia,  do  końca  przyszłego  tygodnia  myślę,  że  będzie 
skończony.

− Jeśli chodzi o ujęcie wody za Szpitalnej to zajmiemy się to sprawą.
− Ul. Staszica- prace są kontynuowane. 
_ Jeżeli chodzi o dofinansowanie inwestycji to staramy się wykorzystywać maksymalnie. 

Arkadiusz Olechwieruk                             -                             Kierownik  Wydziału  Prawno-  
Organizacyjnego

- Nagranie z ostatnich komisji jak również nagranie z dzisiejszej sesji zostaną zamieszczone 
na stronie internetowej w przyszłym tygodniu.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

− 3 spośród 4 grobów zostały zidentyfikowane. Jeden jest przeznaczony do renowacji.
− Jeśli chodzi o Pogotowie Ratunkowe to myśmy wystąpili do rady Powiatu o przekazanie tam 

tego budynku nieodpłatnie celu przeniesienia tam Sądu ponieważ wcześniej zapadła decyzja 
o  przeniesieniu  pogotowia  do  szpitala  i  wtedy  nie  było  żadnych  problemów.  Problemy 
pojawiły się wtedy gdy budynek został sprzedany. Zarząd Powiatu odmówił nam przekazania 
nieodpłatnie tego obiektu.

− Jeśli chodzi o Radę Nadzorczą Spółdzielni Mieszkaniowej to nie ma tutaj prawnego zakazu 
by pracownicy Urzędu byli członkami Rady, byli przepytani gdzie pracuje dlatego nie jest to 
żadną tajemnicą, ponadto zostali wybrani.

− Tzw. Czarownicy, lokalizacja przewidziana jest na skwerze ul. 1 Maja i ul. Bytomskiej.
− Stołówka na Piaskach. Prowadzimy rozmowy, ale nie możemy ustalić ceny, cena którą my 

proponujemy wydaje się za niska. 



Uwagi do odpowiedzi na interpelacje zgłosili następujący radni: M. Kędzierski, A. Świątek, M. Musiał.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Pani Ogłódek                  -                             Mieszkaniec  

- Proszę o dopuszczenie mnie do głosu ponieważ czekam od godziny 10.00.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Proponuje przenieść ppkt 1 punktu 10 tj. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Janusza  Ogłódka na działania Burmistrza dot. nielegalnego składowania i magazynowania 
odpadów na punkt 7 porządku obrad.

−  Kto z państwa radnych jest za taką zmianą?

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Pani Ogłódek                  -                             Mieszkanka  

- Nasz pełnomocnik dostał od Państwa faks o godz. 14.28 wczorajszego dnia, bez podania 
godziny.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Skarga wpłynęła 23.11. Z uwagi na fakt, iż skarga rozpatrywana jest w terminie 30 dni, a w 
najbliższym  czasie  nie  była  planowana  sesja  to  skarga  została  przygotowana  do 
rozpatrzenia w dniu dzisiejszej  sesji.  Wczoraj biuro Rady odbyło rozmowę telefoniczną z 
kancelarią, podczas której została ustalona godzina. Poza tym nie było sprzeciwu ze strony 
kancelarii.

Pani Ogłódek                  -                             Mieszkanka  

− Jeśli jest możliwość o przesunięcie tej debaty na kolejną sesję.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przesunięciem  omawianej  skargi  na  kolejną  sesję  tj.  
17.12.2009r.?



GŁOSOWANIE

15 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę pani Skarbnik o dokonanie wprowadzenia do projektu budżetu miasta Czeladź na  
2010r.

Urszula Polak- Wałek                   -                             Skarbnik Miasta  

− Dokonuje wprowadzenia do budżetu miasta na 2010r.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o omówienie kolejnego tematu sesji tj:  wykonanie Budżetu Miasta za III kwartały 
2009r.

Urszula Polak- Wałek                   -                             Skarbnik Miasta  

− Omawia wykonanie Budżetu Miasta za III kwartały 2009r.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Proszę komisje o przedstawienie opinii nt: wykonania Budżetu Miasta za III kwartały 2009r.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej  

− Komisja Finansowa zaopiniowała projekt budżetu pozytywnie. 6 głosów za, 0 przeciw i 1 głos 
wstrzymujący.

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  



− Kolejny  temat  to  ocena  wykonania  zadań  inwestycyjnych  za  10  miesięcy  2009r  z  
uwzględnieniem zadań z udziałem środków unijnych oraz zadań realizowanych przez ZIK  
Spółka  z ograniczoną odpowiedzialnością, w świetle założonego projektu budżetu na rok  
2010.

Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Proszę o przedstawienie opinii przez komisje.

Władysław Oczkowicz                -                             Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta  

− Komisja zaopiniowała materiał pozytywnie, 4 głosy za 1 głos przeciw.

Radny Andrzej Świątek zgłosił wątpliwości co do nadzoru przy realizacji zadania dot. boisk przy SP  
Nr 3 i 7.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej  

− Komisja  Finansowa  zaopiniowała  materiał  pozytywnie,  6  głosów za,  0  przeciw,  1  głos  
wstrzymujący.

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy  do  omówienia  projektów  uchwał.  Jako  pierwszy  jest  projekt  uchwały  w  
sprawie zmian w budżecie miasta na 2009r.

Urszula Polak- Wałek                   -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji Finansowo- Budżetowej  

- Komisja Finansowa zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 6 głosów za, 0 przeciw, 1  
wstrzymujący się.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy do  głosowania  imiennego projektu  uchwały  w sprawie  zmian  w budżecie 
miasta na 2009 rok.



Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają czy  
są „za”, „przeciw”, czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE

16 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr LIX/960/2009 w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2009 rok została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kolejny projekt uchwał w sprawie w sprawie  ustalania regulaminu określającego wysokość 
oraz   szczegółowe  warunki  przyznawania   nauczycielom  dodatków  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.

Michał Słomka                -                             Zastępca  Kierownika  Wydziału  Polityki  Społecznej  i   
Edukacji

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy komisje chciałby wypowiedzieć się w tym temacie?

Andrzej Mentel                              -                             Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Edukacji,   
Kultury i Sportu

- Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany, za 6, 0 głosów przeciw i wstrzymujących się.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. M. Musiał- radny
2. M. Słomka- Zastępca Kierownika Wydziału BS-PS
3. G. Strączek- radna
4. A. Świątek- radny
5. U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Radny M. Musiał złożył formalny wniosek o zamknięcie dyskusji.

GŁOSOWANIE

13 głosów za
0 głosów przeciw



1 głos wstrzymujący

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/961/2009  w  sprawie  ustalania  regulaminu 
określającego  wysokość  oraz   szczegółowe  warunki  przyznawania   nauczycielom 
dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy  oraz 
niektóre inne składniki wynagrodzenia została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2010” 

Michał Słomka                -                             Zastępca  Kierownika  Wydziału  Polityki  Społecznej  i   
Edukacji

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy komisje chciałby wypowiedzieć się w tym temacie?

Andrzej Mentel                              -                             Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Edukacji,   
Kultury i Sportu

- Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany, za 6, 0 głosów przeciw i wstrzymujących się.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. M. Musiał- radny
2. I. Żarłok- radca prawny

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
2 głosy wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/962/2009  w  sprawie  uchwalenia  „Programu 
współpracy  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2010” 
została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Ogłaszam 25 minut przerwy.



PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Kolejny projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 

działki nr 101k.m.28o powierzchni 2108m2 oraz części działki nr  103 k.m. 28 o powierzchni 
około 1530m2 położonych przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

13 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała Nr  LIX/963/2009  w sprawie  nabycia  do  gminnego 
zasobu nieruchomości działki nr 101k.m.28 o powierzchni 2108m2 oraz części działki 
nr  103 k.m. 28 o powierzchni około 1530m2 położonych przy ul. Nowopogońskiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki 1/7 k.m 51 o pow. około 300 m2 
położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr LIX/964/2009 w sprawie sprzedaży części działki 1/7 
k.m 51 o pow. około 300 m2 położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi została przez Radę 
podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki 
nr 8 k.m.58 o pow. 430m2 położonej przy ul. Stawowej 5 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE



14 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/965/2009  w  sprawie   przedłużenia  umowy 
dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 430m2 położonej przy ul. Stawowej 5 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 10/35 
k.m.58 o pow. 490m 2 położonej przy ul. Stawowej 6 w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/966/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 10/35 k.m.58 o pow. 490m 2 położonej przy ul. Stawowej 6 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki 
nr 8 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Stawowej 13 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

15 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/967/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Stawowej 13 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki 
nr 8 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Stawowej 15 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE



16 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/968/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 8 k.m. 58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Stawowej 15 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 
o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 6 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

16 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/969/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części  działki  nr  8  k.m.58  o  pow.  430m  2 położonej  przy ul.  Prusa  6  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 
o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 10 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

16 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/970/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części  działki  nr  8 k.m.58 o pow. 430m  2 położonej  przy ul.  Prusa 10 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 o pow. 
430m 2 położonej przy ul. Prusa 18 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

16 głosów za



0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/971/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części  działki  nr  8 k.m.58 o pow. 430m  2 położonej  przy ul.  Prusa 18 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 8 k.m.58 
o pow. 430m 2 położonej przy ul. Prusa 20 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

16 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/972/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części  działki  nr  8 k.m.58 o pow. 430m  2 położonej  przy ul.  Prusa 20 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 10/52 
k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Matejki 12 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

16 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/973/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 10/52 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Matejki 12 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki 
nr 10/52 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Matejki 18 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za



0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/974/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 10/52 k.m.58 o pow. 430m 2 położonej przy ul. Matejki 18 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 104/3 
k.m.56 o pow. 533m 2 położonej przy ul. Słowackiego 2 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/975/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 104/3 k.m.56 o pow. 533m 2 położonej przy ul. Słowackiego 
2 w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 120/16 
k.m.56 o pow. 484m 2 położonej przy ul. Słowackiego 3 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/976/2009  w  sprawie   przedłużenia   umowy 
dzierżawy  części  działki  nr  120/16  k.m.56  o  pow.  484m  2 położonej  przy  ul. 
Słowackiego 3 w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 99/16 
k.m.56 o pow. 405m 2 położonej przy ul. Lipowej 16 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE



17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/977/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 99/16 k.m.56 o pow. 405m 2 położonej przy ul. Lipowej 16 w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 104/20 
k.m.56 o pow. 388m 2 położonej przy ul. Krasickiego 7 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/978/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 104/20 k.m.56 o pow. 388m 2 położonej przy ul. Krasickiego 
7 w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 65/14 
k.m.57 o pow. 645m 2 położonej przy ul. Promyka 12 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/979/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 65/14 k.m.57 o pow. 645m 2 położonej przy ul. Promyka 12 
w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 65/15 k.m.57 o 
pow. 658m 2 położonej przy ul. Promyka 14 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE



17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/980/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 65/15 k.m.57 o pow. 658m 2 położonej przy ul. Promyka 14 
w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 67/24 
k.m.57 o pow. 418m 2 położonej przy ul. Zamiejskiej 16 w Czeladzi.

 
GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/981/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 67/24 k.m. 57 o pow. 418m 2 położonej przy ul. Zamiejskiej 
16 w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 53/1 k.m.56 o 
ow. 611m 2 położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/982/2009  w  sprawie przedłużenia   umowy 
dzierżawy działki nr 53/1 k.m.56 o pow. 611m 2 położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi 
została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 103/3 
k.m.55 o pow. 330m 2 położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.



GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/983/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 103/3 k.m.55 o pow. 330m 2 położonej przy ul. Dalekiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 103/3 
k.m.55 o pow. 138m 2 położonej przy ul. Robotniczej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/984/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 103/3 k.m.55 o pow. 138m 2 położonej przy ul. Robotniczej 
w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 103/3 
k.m.55 o pow. 95m 2 położonej przy ul. Piaskowej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/985/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 95m 2 położonej przy ul. Piaskowej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 57/1 
k.m.57 o pow. 600m 2 położonej przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi

GŁOSOWANIE



17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący stwierdził,  że  uchwała Nr LIX/986/2009 w sprawie    przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 57/1 k.m.57 o pow. 600m 2 położonej przy ul. Ks. Skorupki 
w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 24/1 
k.m.43 o pow. 450m 2 położonej przy ul. Piastowskiej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/987/2009  w  sprawie   przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 24/1 k.m.43 o pow. 450m 2 położonej przy ul. Piastowskiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 39/20 
k.m.42 o pow. 225m 2 położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/988/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 39/20 k.m.42 o pow. 225m 2 położonej przy ul. Buczka  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 55/20 i części 
działki nr 54/1k.m. 13 o łącznej pow. 240m 2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.



GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/989/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy  działki  nr  55/20  i  części  działki  nr  54/1k.m.  13  o  łącznej  pow.  240m  2 

położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 57/2 
k.m.15 o pow. 292m 2 położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/990/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 292m 2 położonej przy ul. Rolniczej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 30/3  
k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/991/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 30/3 
k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/992/2009  w  sprawie  przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy części działki nr 30/3 
k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/993/2009  w  sprawie   przedłużenia   umowy 
dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 18m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy działki nr 32/1  i części 
działki nr 30/1 k.m.45 o łącznej pow. 1780m 2 położonych przy ul. Borowej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/994/2009  w  sprawie   przedłużenia   umowy 
dzierżawy działki  nr  32/1   i  części  działki  nr  30/1  k.m.45  o  łącznej  pow.  1780m  2 

położonych przy ul. Borowej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia  umów  dzierżawy z właścicielami kiosków 
handlowych na targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/995/2009  w  sprawie  przedłużenia   umów 
dzierżawy  z  właścicielami  kiosków  handlowych  na  targowisku  miejskim  przy  ul. 
Grodzieckiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i 
straganów handlowych na targowisku miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala- radna
2. M. Mrozowski- burmistrz 

GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/996/2009  w  sprawie   przedłużenia  umów 
dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów handlowych na targowisku miejskim 
przy ul. Miasta Auby w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienia części działki nr 
120/5 k.m. 50 o pow. 440m2  położonej przy ul. Wiejskiej w Czeladzi

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:



1. T. Kosmala- radna
2. M. Mrozowski- burmistrz 
3. S. Święch- przewodniczący

GŁOSOWANIE

15 głosów za
0 głosów przeciw
3 głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/997/2009  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na 
wydzierżawienia  części  działki  nr  120/5  k.m.  50  o  pow.  440m2   położonej  przy  ul. 
Wiejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  zmiany  fragmentu  
miejscowego  planu   ogólnego  perspektywicznego  zagospodarowania  przestrzennego  
miasta Czeladź  dla  terenu  przy  DK  86  przyjętego  uchwałą  Nr  VIII/49/03  Rady 

Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 marca 2003r.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala- radna
2. Z. Gajdzik- kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. W. Oczkowicz- przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
4. M. Mrozowski- burmistrz
5. A. Świątek- radny
6. D. Walczak- radna

GŁOSOWANIE

12 głosów za
3 głosy przeciw
3 głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  LIX/998/2009  w  sprawie  przystąpienia  do 
sporządzania  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  ogólnego  perspektywicznego 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla terenu przy DK 86 przyjętego 
uchwałą Nr VIII/49/03 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 marca2003r.  została przez 
Radę podjęta. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  



- Ostatni  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XX/75/207  Rady  miejskiej  w 
Czeladzi z dnia 10 lipca 2007 r w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowani przestrzennego miasta Czeladź – „Borzecha i Józefów”

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

− Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Ireneusz Żarłok                             -                             Radca Prawny  

- Zgłasza autopoprawkę do omawianego projektu uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Kosmala- radna
2. Z. Gajdzik- kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. M. Mrozowski- burmistrz

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej- Jolancie Moćko

GŁOSOWANIE

11 głosów za
2 głosy przeciw
1 głos wstrzymujący się

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr LIX/999/2009 w sprawie  zmiany Uchwały Nr 
XX/75/207 Rady miejskiej w Czeladzi z dnia 10 lipca 2007 r w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowani przestrzennego miasta Czeladź – 
„Borzecha i Józefów” została przez Radę podjęta. 

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia spraw bieżących.
- Odczytuje  pismo  Pana  Szałańskiego  to.  Zajęcia  stanowiska  i  podjęcia  uchwały  w  sprawie  

przejęcia Zespołu Szkół Nr 1 i 2.
- Odczytuje odpowiedź na pismo Stowarzyszenia Kupców ( stanowisko zostało wypracowane przez 

Komisję Rozwoju)

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący się



Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że propozycja odpowiedzi została przez Radę przyjęta.

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje propozycje odpowiedzi na pismo Pana Szałańskiego dot. zmiany statutu MZGK

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący się

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że propozycja odpowiedzi została przez Radę przyjęta.

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje  propozycji  odpowiedzi  na  pismo  Pana  Szałańskiego  dot.  zmiany  regulaminu  
utrzymywania czystości ( sprawa była omawiana na Komisji Rozwoju)

GŁOSOWANIE

14 głosów za
0 głosów przeciw
3 głosy wstrzymujący się

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że propozycja odpowiedzi została przez Radę przyjęta.

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje propozycję odpowiedzi na pismo Pana Szałańskiego  dot. regulaminu przyznawania  
nagród miasta Czeladź

GŁOSOWANIE

13 głosów za
0 głosów przeciw
4 głosy wstrzymujący się

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że propozycja odpowiedzi została przez Radę przyjęta.

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

− Odczytuje pismo Pana Dybka dot.  zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.
− Odczytuje  skargę  Pana  Szałańskiego  na  Burmistrza  Miasta  Czeladź  na  wydanie  decyzji  

administracyjnej.
− Odczytuje pismo pracowników Gimnazjum Nr 2 w Czeladzi dot. niewłaściwego zachowania było 

nauczyciela- M. Kubackiego.



Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Jeśli nie ma więcej pytań zamykam LIX sesję Rady Miejskiej

PRZEWODNICZĄCY 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

    Sławomir Święch

WICEPRZEWODNICZĄCA 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

    Jolanta Moćko

Protokołował:

Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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